
Bestyrelsesmøde i GF Fresiahaven den 31. september 2020 ved søen.

Tilstede: Hanne, Bjame, Erik og Finn.

Vi vil aftolde en "lille arbejdsdagf søndag formiddag den 27. september, hvis vejret er med
os.

M vil geme have gjortfølgende:

Der er i kanten af søen meget ukrudt, og der er megen siv i søen, der har bredt sig, det er
ikke pænt, og det vil vi geme have gjort noget ved.

Der er desuden meget ukrudt ved skuret og på parkeringspladseme, det skal vi have bugrt

med. Dervilvinok bruge en brænder.

Bjame vil se, om vi kan købe en brugft gasflaske til brænderen.

Vi vil derfor indkalde til en "lille arlreidsdag" søndag den 27. september om formiddagen, og
vi slutter af med atafprøve vores pumper.

Vi skal desuden have kontakt til dem, der beskar vores pder. Vivil have tilbud på

beskæring af popleme og ø rønnetræerne.

M diskuterede desuden fibernet i Fresiahaven uden at komme nærmere ind på, hvad vi kan
gøre. Der er l§e nu en undersøgelse i gang "Fibernet i Kildebrønde'.

Finn Kromann
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